



بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Ramadan Daily Reminders

www.academyofislam.com/ali-678

Zoom Meeting ID: 858 4877 7536

Thursday Mar 21, 2024

Du'ā for the 10th Day of Ramadan

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ * اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى مُحَمَّدٍ وَآلِ مُحَمَّدٍ.
اللَّهُمَّ اجْعَلْنِي فِيهِ مِنَ الْمُتَوَكِّلِينَ عَلَيْكَ،
وَاجْعَلْنِي فِيهِ مِنَ الْفَائِزِينَ لَدَيْكَ،
وَاجْعَلْنِي فِيهِ مِنَ الْمُقْرَبِينَ إِلَيْكَ،
بِإِحْسَانِكَ يَا غَايَةَ الطَّالِبِينَ.

Bismillāh. Salawāt. O Allah on this day:
make me among those who rely on You,
include me among those who are successful with You,
and place me among those who are brought near to You.
By Your kindness, O goal of the seekers. (*Mafātīh*, 1: 626)

Chapt 4: The Rights of a Believer on a fellow believer

والسادسُ أن يكونَ لك خادمٌ وليس له خادمٌ، ولك امرأةٌ تقوم عليك وليس له امرأةٌ تقوم عليه؛ أن تبعثَ خادمك يغسل ثيابه ويصنع طعامه ويهيئ فراشه.

The sixth is that if you have a servant whilst he does not have one, and you should have a maid to serve you and he does not have a maid; the you should send over your servant to wash his clothes and prepare his food and bedding.

والسابعُ أن تبرَّ قسَمه، وتُجيبَ دعوته، وتعودَ مرضته، وتشهدَ جنازته، وإن كانت له حاجةٌ تبادرُ مبادرةً إلى قضائها ولا تكلفه أن يسألَها.

The seventh is that you keep his vows, answer his calls, respond when he invites you, visit him when he is ill and accompany his bier; and if he should have a need, you should rush to fulfill it and not give him the trouble to ask you for it.

فاذا فعلتَ ذلكَ وصلتَ ولايتك لولايته وولايته بولايتك

When you have done all these, then your friendship unites with his friendship and his friendship with yours. (another version) : your friendship is then joined to his; and his friendship is joined to Allah's.